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 :לסיכום

 עדכונים שוטפים:
ם לשימור מבנילתשתיות להקמת מלש"ח   4ע"ס  משרד התיירותתצ"פ המועצה הגישה קולות קוראים ל .1

  .הנמצאים לאורך מסלול הסיור
ישווק את שנהל הממ ביקשנוהמנהל ולא הסתייע. נערכו מספר ניסיונות לקבלת מענה מ –רפת הצבי  .2

מוכנה רק להעברת המבנה  , אלא שרמ"ירוכששעלות השימור של המבנה תוטל על ה ךכהקרקע למגורים, 
לנוכח העובדה כי  ."רמ 400של בגודל חלקה מדובר ב. למועצה לצרכי ציבור, הצעה שאינה רלבנטית

 המקום מהווה מטרד בטיחותי ומפגע על המועצה לפעול לגדור המקום.
 .נהלמהמ עלות העבודותעדה: לגדר ולבקש החזר החלטת ו

, עם זאת למועצה אין התקציבים לשקם ולשמר ר גודרהרפת היסטבהמשך לישיבה הקודמת יעודכן כי  .3
 י.מסחראו לשימוש ניתן למכירה  המבנה אינו .את המבנה

בעלות  העבודות בבית המתנדב ויד לבנים יבוצעו עד סוף השנה. הוגש קול קורא למשרד הבטחון לסיוע .4
 הפנימי כדי לאפשר שימוש. התכנית הינה להרחיב את החלל לזכר הנופלים נוספות ותוכן ביצוע עבודות

 נרחב יותר. 
שיקום/שיפוץ המבנים לשימור שבבעלות המועצה נדרש ל 2022בתקציב חלק מהתקציב שהוקצה  .5

. תקרת הקומה השנייה בחשש לקריסה והמועצה יצאה לשיקום המוזיאוןלצורך עבודות בדחיפות 
 למכרז לביצוע עבודות השיקום, ונבחר זוכה.

אש"ח  250התבקשו  2023לשנת  הפיתוח . במסגרת תקציב2023ע במהלך שיפוץ קזרמת לוין תתבצ .6
 .וברפת האיכר לתחזוקת אתרים לשימור המיועדים לעבודות בקזרמת לוין

 3897בגוש  המקרקעיןרישום עבודות תחזוקה והסדרה של נדרשות שם בית משק הברון פונה ביוני.  .7
 .לבעלות המועצה 50חלקה 

 מבנה שם הוצבגודר והמגרש . 238ע זמ/"מדובר במגרש פרטי בתחום תב – רוטשילדברחוב מגרש הלזנר  .8
אכיפה לפינוי כמו כן, בוצעו פעולות  .למבנה צו הריסהנערכה פניה לועדה המקומית אשר הוציאה יביל. 

להיצמד ולפעול בהתאם  ככל הניתןלעשות המועצה פועלת בכל המישורים כדי . שלא כדין כריתת עציםו
 .עדיין ע"י הבעלים לא הוגש לועדה המקומית בגין מגרש זה , מידע תכנונילתכנית השימור

 .2023פגישה נוספת של ועדת השימור תתקיים באפריל  .9
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